



MUSLIM HANDS INTERNATIONAL MAURITANIA

Invitation To Tender

Muslim Hands (Non-Governmental Organization) invites eligible bidders who are registered as suppliers to submit their bids for the proposed procurement of Learning Materials for 532 beneficiaries of Muslim Hands School of Excellence at Dar Naim.

Interested bidders may visit our Country Office to obtain the full tender document or request through an email at marabil.hydar@mr.mhworldwide.org. The payment of non-refundable fee of 10,000 MRU/= for tender document shall be paid through:

Bank Name: BANQUE NATIONAL DE MAURITANIE
Account No: 0030 012688591010
Account Name: ONG MUSLIM HANDS INTERNATIONAL

All applications should direct their **soft copy bids attached with the scanned payments slip** to the procurement email at alhajie.drammeh@mr.mhworldwide.org. Deadline for submission is **12:00 noon, Monday 9th October 2023**. Thereafter, tender opening will take place at **11:00 am, Tuesday 10th October 2023** at Muslim Hands International Mauritania premises (see the address stipulated below).

Only **Form of Tender attached with a copy of payment slip should be submitted in a sealed envelope** clearly marked tender numbers and addressed to:

Secretary
Procurement Committee
Muslim Hands International Mauritania
PK7, Riyadh, Nouakchott South
Islamic Republic of Mauritania

Muslim Hands International Mauritania reserves the right to accept or reject any or all the applications without assigning any reason thereof.

Late bids, bids not received, not opened and not read out in public at the bid opening ceremony shall not be accepted for evaluation irrespective of the circumstance.

MUSLIM HANDS INTERNATIONAL MAURITANIA

Address: PK7, RIYADH, NOUAKCHOTT SOUTH

Tel: 46 02 85 48

Email: marabil.hydar@mr.mhworldwide.org

MUSLIM HANDS INTERNATIONAL MAURITANIA



Invitation à soumissionner

Muslim Hands (Organisation Non Gouvernementale) invite les soumissionnaires éligibles, enregistrés en tant que fournisseurs, à soumettre leurs offres pour l'achat envisagé de matériels pédagogiques pour 532 bénéficiaires de l'École d'Excellence Muslim Hands à Dar Naim.

Les soumissionnaires intéressés peuvent se rendre au siège de notre bureau pour obtenir le document d'appel d'offres complet ou en faire la demande par courrier électronique à l'adresse email suivante : marabil.hydar@mr.mhworldwide.org.

Le paiement des frais non remboursables de 10 000 MRU/= pour le document d'appel d'offres doit être effectué par :

Nom de la banque : BANQUE NATIONALE DE MAURITANIE

Numéro de compte : 0030 012688591010

Nom du titulaire du compte : ONG MUSLIM HANDS INTERNATIONAL

Toutes les candidatures doivent adresser la version électronique de leur offre accompagnée de la copie scannée du bordereau de paiement à l'adresse email des achats :

alhajie.drammeh@mr.mhworldwide.org

La date limite de soumission est fixée au lundi 9 octobre 2023 à midi. Ensuite, l'ouverture des offres aura lieu le mardi 10 octobre 2023 à 11 h 00 au siège de Muslim Hands International Mauritanie (voir l'adresse stipulée ci-dessous).

Seul **le formulaire de soumission joint à une copie du bordereau de paiement doit être soumis dans une enveloppe scellée** portant clairement les numéros de soumission et adressé à :

secrétaire

Comité des achats

Muslim Hands International Mauritanie

PK7, Riyad, Nouakchott Sud

République islamique de Mauritanie

Muslim Hands International Mauritanie se réserve le droit d'accepter ou de rejeter tout ou partie des candidatures sans fournir de motif.

Les offres tardives, celles non reçues, non ouvertes et non lues publiquement lors de la cérémonie d'ouverture des offres ne seront pas acceptées pour évaluation, quelles que soient les circonstances.

MUSLIM HANDS INTERNATIONAL MAURITANIA

Address: PK7, RIYADH, NOUAKCHOTT SOUTH

Tel: 46 02 85 48

Email: marabil.hydar@mr.mhworldwide.org